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Abstract (en)
This ski comprises longitudinal reinforcing elements (7) which, each bearing on an edge (6) and forming the side walls of the ski, serve for
supporting and fastening the sides of the shell (8), the height of the reinforcing elements (7) being substantially equal, in at least one zone of the ski,
to the height of the latter, whilst, in at least one other zone of the ski, the height of the reinforcing elements (7) is less than the height of the ski, and
the shell (8) has at least one part (12) which slopes downwards and outwards. <IMAGE>

Abstract (fr)
Ce ski comprend des éléments de renforcement longitudinaux (7) qui, prenant appui chacun sur une carre (6) et formant les chants du ski, servent à
l'appui et à la fixation des bords de la coque (8), la hauteur des éléments de renforcement (7) étant sensiblement égale, dans au moins une zone du
ski, à la hauteur de celui-ci, tandis que dans au moins une autre zone du ski, la hauteur des éléments de renforcement (7) est inférieure à la hauteur
du ski, et la coque (8) présente au moins une partie inclinée (12) de haut en bas et de l'intérieur vers l'extérieur. <IMAGE>
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